
Dobrý den.
Děkuji za vysvětlení. Domnívám se ale, že orgány města mohou vydat alespoň doporučení, kterým by formálně
daly najevo, že by bylo vhodné sjednotit práva občanů města při vystupování v diskusi na veřejných
zasedáních. Předpokládám, že takové sjednocování a zlepšování podmínek života občanů města je jedním z
hlavních poslání magistrátu a jeho orgánů.


